
Z á p i s n i c a    č. 11/2013  

zo zasadnutia Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári,  

ktoré sa uskutočnilo dňa 06. 12. 2013 v budove Mestského úradu v Poltári 

___________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

   1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania   

   2. Dodatok č. 2/2013 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta (VZN) Poltár č. 2/2013  

       o určení  výšky dotácie  na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na   

       území mesta Poltár      

   3. Prehľad čerpania rozpočtu komisie pre školstvo za rok 2013 

   4. Rôzne 

   5. Záver 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania 

 Zasadnutie Komisie pre školstvo (KŠ) pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári otvorila 

a prítomných členov privítala jej predsedníčka Mgr. Martina Brisudová. Zároveň prítomných 

oboznámila s programom rokovania, ktorý členovia komisie pre školstvo schválili.   

 

2. Dodatok č. 2/2013 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Poltár č. 2/2013 

o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení 

zriadených na území mesta Poltár 

Predsedníčka komisie Mgr. Brisudová požiadala Ing. Pribilincovú o oboznámenie 

prítomných členov komisie s Dodatkom č. 2/2013 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta 

Poltár č. 2/2013 o určení  výšky dotácie  na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení 

zriadených na území  mesta Poltár a tiež o uvedenie dôvodu, pre ktorý bolo potrebné tento 

dodatok vypracovať aj napriek dohode, že sa v tomto roku doposiaľ platné VZN č. 2/2013 a 

Dodatok č. 1/2013 k VZN č. 2/2013  meniť nebude.  

Ing. Pribilincová hneď na začiatku poprosila prítomných o úpravu údajov v tabuľke 

predkladaného Dodatku č. 2/2013 k VZN, a to o výmenu údajov v poslednom riadku 

v druhom a treťom stĺpci. Ďalej uviedla, že Dodatok č. 2/2013 k VZN č. 2/2013 bolo potrebné 

meniť z dôvodu zmeny rozpočtu mesta Poltár. V prípade, že sa mení rozpočet ktorejkoľvek 

školy, je potrebné zmeniť aj VZN. K problematike zmeny rozpočtu by sa najlepšie vedela 

vyjadriť pani Štrbová, vedúca finančného oddelenia. Úprava rozpočtu vychádzala z rozpočtu 

ZŠ a MŠ + z očakávania hospodárenia škôl. Úprave rozpočtu predchádzalo osobné rokovanie 

s jednotlivými riaditeľmi škôl, okrem ZUŠ. Základom pre zmenu VZN v prípade ZUŠ bol 

rozpočet, ktorý škola predložila 17.10.2013. 

Mgr. Brisudová mala dotaz, z akého dôvodu sa aj napriek dohode na zasadnutí KŠ dňa 

28.11.2013 o tom, že sa rozpočet meniť nebude, rozpočet menil. 

Ing. Pribilincová uviedla, že k zodpovedaniu tejto otázky by bolo vhodné pozvať pani 

Štrbovú, vedúcu finančného oddelenia.  

Mgr. Brisudová privítala na zasadnutí KŠ pána primátora Pavla Gavalca, na ktorého sa 

obrátila s otázkou, prečo školy neprešli do roku 2014 s rovnakým rozpočtom ako mali v roku 

2013. Po zverejnení objemu finančných prostriedkov pre školstvo sa následne rozpočty škôl 

upravia.  



Pavel Gavalec uviedol, že zmena VZN formou Dodatku č. 2/2013 sa musí prijať podľa 

počtu detí. Keď mesto dostane podielové dane, potom sa opäť zmení VZN.  

Ing. Pribilincová uviedla, že rozpočet musí byť zverejnený do konca januára. Suma, 

ktorú vidíme je len to,  čo dáva mesto – mzdy, prevádzka, strava detí. V prípade, že sa bude 

upravovať VZN, bude potrebné vložiť jeden riadok – stravovanie pre MŠ Sklárska ul. 

Osobitnou kapitolou v zmysle nariadenia vlády je Správa školských budov, táto nová položka 

bola z rozpočtu vybratá, preto sú ponížené finančné prostriedky. 

Pani Elena Slavkovská mala dotaz, prečo a podľa čoho sa menil rozpočet. 

Pavel Gavalec uviedol, že rozpočet sa menil podľa počtu detí a požiadaviek riaditeľov 

škôl.  

Vlasta Kojnoková uviedla, že sa za týchto okolností školy obávajú toho, že v prípade 

zvýšenia koeficientu školy už nedostanú viac finančných prostriedkov. Mala otázku – aká je 

záruka, že sa následne rozpočet zmení. Tiež uviedla, že v minulosti nastala situácia, keď sa 

v MŠ Kanadská ul. nedočerpal rozpočet a len v mesiaci apríl sa vedenie MŠ dozvedelo, že sa 

finančné prostriedky určené pre ich školu prepadli.  

Pavel Gavalec uviedol, že v priebehu budúceho týždňa sa stretnú zástupcovia jednej aj 

druhej materskej školy na MsÚ v Poltári a budú informovaní o zostatku finančných 

prostriedkov, takto budú vedieť čo si ešte budú môcť dovoliť kúpiť.  

Ing. Pribilincová uviedla, že sú rozdiely pri poskytovaní finančných prostriedkov – 

dotácie, poukázala na situáciu vo financovaní tepla na ZŠ Slobody.  

Pavel Gavalec skonštatoval, že sa v súčasnosti hľadá finančne vhodnejšia forma 

riešenia zásobovania ZŠ Slobody teplom. 

Mgr. Vretenička uviedol, že aj MŠ by mali mať zostavený neformálny rozpočet na 3 

roky. V minulosti chcel, aby sa v dodatku k VZN schválil len prvý stĺpec zverejnenej tabuľky, 

počty žiakov by boli len ako pomocný údaj alebo úplne mimo dodatku k VZN. Mal dotaz 

ohľadom centra voľného času – či je možné započítať počty žiakov zo ZŠ Školská ul. do 

počtu žiakov na ZŠ Slobody ul. 

Ing. Pribilincová uviedla, že v prípade centra voľného času sa skúma trvalý pobyt 

žiakov na území mesta Poltár.  

Pavel Gavalec pochválil aktivitu pani riaditeľky Abelovskej z MŠ Sklárska ul., 

konkrétne sa jednalo o vypracovanie projektu prostredníctvom spoločnosti Tesco 

a následného vybudovania preliezačky. Zapojenie do obdobného projektu odporučil aj MŠ 

Kanadská ul. 

Vlasta Kojnoková uviedla, že nejakým nedorozumením bola ponuka uvedeného 

projektu uložená v ich PC v priečinku nevyžiadaná pošta, tiež dodala, že do uvedeného 

projektu sa mohli zapojiť len školy s rómskymi deťmi.       

Ing. Pribilincová informovala, že výberové konanie na obsadenie riaditeľky MŠ 

Kanadská ul. bude zverejnené na internetovej stránke mesta Poltár.  

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári neodporučila schváliť  Dodatok č. 

2/2013 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Poltár č. 2/2013 o určení  výšky dotácie  

na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na území mesta Poltár na najbližšom 

zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári?  

Hlasovanie 

Za: 6  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

 

3. Prehľad čerpania rozpočtu komisie pre školstvo za rok 2013 

Konečný zostatok finančných prostriedkov na účte Komisie pre školstvo pri MsZ 

v Poltári k 30.11.2013 predstavoval sumu vo výške 722,01 Eur. V mesiaci december bola 



zúčtovaná akcia Kosturov výtvarný Poltár vo výške vyčlenených finančných prostriedkov  

200,- Eur. Zostatok k 06.12.2013 predstavuje sumu 522,01 Eur.  

4. Rôzne 

Predsedníčka komisie Mgr. Brisudová navrhla rozdeliť zvyšné finančné prostriedky 

pre obidve MŠ. Tieto finančné prostriedky budú odovzdané každej škôlke vo forme hier, 

hračiek, pomôcok a cukroviniek  pri príležitosti pripravovanej vianočnej akadémie 

v materských školách.   

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári rozdelila zvyšné finančné 

prostriedky z rozpočtu komisie pre školstvo v celkovej sume 522 € pre Materskú školu 

Sklárska ul. vo výške 300  € (50 €/trieda) a Materskú školu Kanadská ul. 150 € (50 €/trieda) 

na zakúpenie hier, hračiek, pomôcok pre deti pod vianočný stromček a sumu 72 € na 

zakúpenie občerstvenia pre vystupujúce deti v materských školách počas vianočnej 

akadémie (ovocie, cukrovinky, džús … a pod.)?  

 

Hlasovanie 

Za: 6  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

 

 

Prijatie uznesení: 

 
Uznesenie č. 13/2013 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 06.12. 

2013 neodporúča schváliť Dodatok č. 2/2013 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta 

Poltár č. 2/2013 o určení  výšky dotácie  na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na 

území mesta Poltár na zasadnutí MsZ 16.12.2013.  

 
Uznesenie č. 14/2013 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 06.12. 

2013 schvaľuje rozdelenie zvyšných finančných prostriedkov z rozpočtu komisie pre školstvo v 

celkovej sume 522 € pre Materskú školu Sklárska ul. vo výške 300  € (50 €/trieda) a Materskú 

školu Kanadská ul. 150 € (50 €/trieda) na zakúpenie hier, hračiek, pomôcok pre deti pod 

vianočný stromček a sumu 72 € na zakúpenie občerstvenia pre vystupujúce deti v materských 

školách počas vianočnej akadémie (ovocie, cukrovinky, džús … a pod.) 

 

            5. Záver 

 Zasadnutie Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári ukončila predsedníčka komisie 

Mgr. Martina Brisudová, ktorá sa všetkým prítomným poďakovala za účasť. 

Členovia komisie pre školstvo sa na svojom zasadnutí dohodli, že nasledujúce 

zasadnutie komisie bude verejné.   

 

 

 

 

V Poltári, dňa 11.12.2013 

Zapísala: Mgr. Aneta Melicherová     

 

 

Mgr. Martina Brisudová 

predsedníčka komisie 


